

防爆、易潔黑晶鋼化玻璃 Black Ceramic Glass Top Shatter-Resistant & Easy To Clean

採用4mm汽車級黑晶鋼化玻璃材質製造,表面光滑無縫具備極佳的 防水及防污性能,清潔簡單,一抹潔淨如新。

Made of 4mm automotive-grade tempered glass ceramic, the turntable surface is smooth, seamless and waterproof, making it very easy to clean.



技術規格 Technical Specification	
型號 Model	RWP-2638
電壓 Voltage	220 V ~
頻率 Frequency	50 Hz
功率 Power	2,000 W
定時 Timer	3 hr
機身尺寸 Dimensions	(H)62 x (W)680 x (D)680 mm
暖菜轉盤溫度 Food Warmer Temperature	40-130°C
包裝尺寸 Packing Dimensions	(H)810 x (W)770 x (D)140 mm
淨重 Net Weight	7.9 kg
總重連包裝 Gross Weight	9.6 kg
保養年期 Warranty	一年 1 year

家居派對系列 | Home Party Series GIC-KD28T ESG-1706 FWM-125 KOB-415 座檯式雙頭電磁爐連烤盤 多功能電熱扒爐 韓式光波燒烤爐 摺疊暖菜墊 2-Hob Induction Cooker Multifunctional 3D Infrared Korean Foldable with Grill Pan Steak Grill Barbecue Grill Food Warmer Mat



圖片只供參考。Images are for reference only.

產品規格及設計如有變更,恕不另行通知。最新版本以www.germanpool.com網上版為準。中英文版本如 有出入,一概以中文版為準。

Specification is subject to change without prior notice. Refer to www.germanpool.com for the most updated version. If there is any inconsistency or ambiguity between the English version and the Chinese version, the Chinese version

德國寶(香港)有限公司 GERMAN POOL (HONG KONG) LIMITED

香港 Hong Kong

銅鑼灣 FASHION WALK 京士頓街9號 🕲 +852 6530 5963 Fashion Walk, 9 Kingston Street, Causeway Bay T. +852 3110 2030

九龍灣MegaBox L5-5舗 Shop L5-5, MegaBox, Kowloon Bay T. +852 3907 0356 更多產品資訊

9+852 9018 8648

內地 Mainland

佛山市順德區大良街道五沙新翔路8號 T. +86 757 2219 6888 8 Xinxiang Road, Wusha, Dallang, Shunde District, Foshan City

澳門 Macau

澳門青洲大馬路(青洲新路)515號 美居廣場第二期1樓A座 1 Andar A, Edf. Mei Kui Kuong Cheong Fase 2, 515 Av. do Conselheiro Borja











T. +853 2875 2699





煲湯煮食

邊煮邊暖



溫馨聚餐

持久保溫

暖菜板

GERMAN

電磁爐暖菜轉盤

RWP-2368

自動旋轉 Auto Rotate





RWP-2638-PS-24(1)









轉盤 Turntable 360°自動旋轉或手動旋轉 輕鬆夾取食物分享每道 360° auto or manual rotate left and right, making it easy for everyone to reach different cuisines

慢燉爆炒 一爐搞掂

Cater From Stir Fry To Low Simmer

電磁爐特設火鍋、煲水、煲湯及蒸煮4大功能,8段火力由120W至2,000W靈活選擇,慢燉老火靚湯,或猛火爆炒都能輕鬆駕馭。

The induction cooker features four functions: Hotpot, Boil Water, Soup, and Steam; adjustable with eight settings ranging from 120W to 2,000W.



飯餸飲品 一概適用

Suitable For Dishes & Beverages

暖菜板特設暖菜、烘乾、解凍及暖奶4大功能,自由調校40-130°C 保温温度,不只助您將飯餸保暖,更可用於温酒、熱茶等。

The food warmer zone has four preset functions: Warm Food, Dry, Defrost and Warm Milk. The temperature can be freely adjusted between 40-130 °C.



嵌入安裝 與餐檯一體成形

Become one With The Dining Table

簡單在餐桌上開孔,將電磁爐暖菜轉盤與餐檯完美融為一體,不 僅節省空間,同時令客廳更美觀,為您打造專業時尚格調。

Simply bore a hole on the dining table and fit the Turntable into the centre to become one with the table, saving space and creating a fine-dining ambience at home.

